

牛顿中文学校学费退还规定如下：

学期开学第二周周日前及周日当天退学者（不包括已上第二次课），学校扣除每门课\$20 手续费后，退还全部剩余学费；

学期开学第二周周日后退学者，学费恕不退还。

牛顿中文学校学费迟交费规定如下：

网上注册后，请家长务必于开学前在网上或通过邮寄（以邮戳日期为准）交纳全部学费。开学第一周后，学校将每周加收 \$5 学费迟交费（第二周周日\$5, 第三周周日\$10, 第四周周日\$15, ）。此学费迟交费恕不退还。

2022 秋季学期的开学日期是 2022-09-10

第二周周日是 2022-09-18

NCLS Tuition Refund Policy

Cancel on Sunday of the 2nd week of the semester, refund 100% , after \$20 processing fee per class.

Cancel after Sunday of the 2nd week of the semester, no refund.

NCLS Tuition Late Payment Fee Policy

After registering online, parents MUST pay tuition in full by the first school day to avoid late payment fee. Any payment made after that will be subject a non-refundable late fee of \$5 for each week (\$5 added by the 2nd Sunday, \$10 by the 3rd Sunday, \$15 by the 4th Sunday, etc.)

The first day of Fall 2022 semester for NCLS is Sep 10, 2022.

The 2nd Sunday is Sep 18, 2022.